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Beste Margo,  
  
We hebben de stukken besproken met het afdelingsbestuur en we maken ons vooral zorgen om 
de praktische uitwerking van de plannen.  
  
BMX is niet veeleisend maar anders georganiseerd waarbij het afdelingsbestuur een belangrijke 
rol speelt bij het organiseren van oa (breedte sport) afdelingswedstrijden en baankeuringen. We 
denken dat het opheffen van de afdelingen per 1 jan te vroeg is om voor een goede voortgang te 
zorgen. Dit kan niet even door 1 persoon binnen het district en/of Unie bureau worden opgepakt.  
Er zal ook budget beschikbaar moeten zijn en de vraag is hoe dit georganiseerd gaat worden.  
Indien er taken naar het Unie bureau gaan dan zal daar versterking moeten komen en meer 
kennis mbt BMX. We zien nu al dat er veel zaken niet (goed) georganiseerd worden en de CBMX 
moet regelmatig in- en bijspringen om eea te regelen. De medewerkers hebben te weinig kennis 
van BMX en zijn telefonisch slecht bereikbaar. Met het opheffen van de afdelingen zullen er 
vragen richting Unie Bureau gaan en wij denken dat ze daar nog niet klaar voor zijn. 
Het voorstel van de werkgroep was ook om de afdelingen later (gefaseerd) op te heffen.  
We zijn bang dat het een "mijn KNWU 2.0" wordt waarbij de theorie mooi is maar de praktijk 
weleens heel anders kan uitpakken.  
 
Groeten Petra namens BMX afdeling zuid.  
 


